
 

 

 

Til politikerne i Børne- og Ungdomsudvalget 

 

Lokaludvalget har den 20. november modtaget en henvendelse fra skolebestyrelsen på Bavnehøj Skole. De 

kan fortælle os, at den lovede helhedsrenovering ikke kan gennemføres, da der ikke er tilført nok midler til 

opgaven. Skolebestyrelsen har i brevet oplistet en meget omfattende mangelliste over ting, som ikke vil 

blive omfattet af renoveringen.  

 

Det er Kongens Enghave Lokaludvalgs opfattelse, at man med det forelagte budget ikke er i stand til at løfte 

Bavnehøj Skole op til en tilfredsstillende standard i forhold til andre nyrenoverede skoler – herunder 

naboskolen Ellebjerg Skole.  

 

Vi vil derfor høre, om man i udvalget er klar over, at helhedsrenoveringen ikke bliver gennemført som 

planlagt? Og om der vil blive taget initiativ til at finde de midler, der mangler, på overførselssagen?  

 

Bavnehøj Skole ligger i et udsat byområde i Sydhavnen og har igennem flere år været fravalgt af mange 

lokale forældre. Skolen har nu vendt udviklingen og er i en god fremgang, hvor flere vælger skolen til, og 

hvor skolens ry er blevet væsentligt forbedret. Hvis man vil fastholde den udvikling, er det af afgørende 

betydning, at skolen lever fuldt op til den høje fysiske standard, som man fra politisk side har sat som mål 

for alle københavnske folkeskoler. Vi mener det vil være en stor fejltagelse at spare på en ældre skole i en 

bydel som vores, hvis man mener, at skolen skal kunne tiltrække en bred repræsentation af borgerne og 

være et attraktivt skoletilbud med gode og tidssvarende faciliteter.  

 

Vi ser derfor frem til, at man i Børne- og Ungdomsudvalget tager skolebestyrelsens henvendelse meget 

alvorlig og finder de manglende midler, således at helhedsrenoveringen kan gennemføres efter den 

oprindelige hensigt.   

 

Med venlig hilsen 

 

Joan Røge 

Formand, Kgs. Enghave Lokaludvalg 

 


